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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Per Bolund (MP)

2019/20:38 Unga på bostadsmarknaden

I två rapporter författade av SBAB (Svårt köpa bostad för unga i Sveriges 20 
största kommuner, publicerad den 8 juni 2019) respektive Skandia Bank (Lön 
utan lägenhet publicerad den 23 april 2019) beskrivs problemen med 
inträdesbarriärerna för unga på bostadsmarknaden. 

Barriärerna gör att också hushåll med stabila inkomster utestängs från att köpa 
sin första bostad. Det beror antingen på kravet på kapitalinsats eller på att 
inkomsten på grund av den höga prisnivån ändå inte är tillräckligt hög för att 
man samtidigt ska klara exempelvis amorteringskravet. Problemen är störst i 
storstadsregionerna Stockholm, Malmö och Göteborg.

Detta ger inte bara effekter för de enskilde, som får svårt att etablera sig på 
bostadsmarknaden, utan också för arbetsgivare, som har svårt att rekrytera 
kompetens när denna inte hittar en lämplig bostad. Det i sin tur ger 
konsekvenser på samhällsnivå när våra storstäder inte kan växa i den 
utsträckning det finns potential för.

Min fråga till statsrådet Per Bolund är därför:

 

Vad avser statsrådet att göra för att underlätta för unga vuxna med fast inkomst 
att köpa sin egen bostad?

………………………………………

David Josefsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-10-11
Besvaras senast
2019-10-25
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


